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Vraag Antwoord

Is de participatiewijzer van de gemeente Woudenberg volledig doorlopen en welk 
participatielevel is voor dit project bepaald? 

In maart 2023 is een inloopavond gehouden, waar omwonenden voor zijn uitgenodigd. 
Hiervan is een verslag opgesteld.

Vervolgens is tijdens de ter inzage termijn van het ontwerpbestemmingsplan op 14 
december een bewonersavond gehouden, waarvoor de bewoners per brief zijn 
uitgenodigd. De opkomst bleek minimaal. Door een fout in de bezorging bij PostNL is 
gebleken dat een aantal brieven pas een dag voor (13 december) de bewonersavond 
zijn bezorgd en een aantal zelfs pas een dag na deze avond (15 december). 
Omwonenden hebben vervolgens een nieuwe brief gekregen over een inloop voor het 
stellen van vragen en verkrijgen van informatie. Hiervan is door diverse bewoners 
gebruik gemaakt.

De bewoners hebben doormiddel van zienswijzen tegen het bestemmingsplan hun 
reacties ingediend.

Een uitgebreid verslag van het doorlopen participatiebeleid ontbreekt. Kan dit 
worden gedeeld met de Raad en kan daarbij worden aangegeven welke punten door 
omwonenden en belanghebbenden zijn ingebracht in het participatieproces en hoe 
hiermee om is gegaan in de uitwerking van de plannen?

Van de in maart 2023 gehouden inloopavond is een verslag gemaakt. Hierin is 
aangegeven welke reacties zijn gegeven en hoe hier mee is omgegaan.

Het verslag wordt gevoegd bij de commissiestukken. 

De rioolpersleiding moet worden verplaatst. Wat kost deze verplaatsing en zijn deze 
kosten meegenomen in het opgegeven budget? 

Er wordt een bestek inclusief raming gemaakt met betrekking tot de kosten van het 
omleggen van het riool. We onderzoeken de duurzame oplossing voor het gebruik van 
riothermie voor dit riool. Op een later moment nemen we u mee in de ontwikkelingen 
van riothermie en de kosten daarvan.

Wordt met het verplaatsen van de rioolleiding rekening gehouden met een 
eventuele toekomstige herontwikkeling van de milieustraat en moeten er bomen 

Ja hier wordt rekening mee gehouden. Er hoeven geen bomen gekapt te worden voor 
de aanleg van het riool.
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worden gekapt voor de verplaatsing?

Kan er een duidelijke tekening ter beschikking worden gesteld van de nieuwe 
situatie inclusief de kiss+ride, aanpassing inrit milieustraat en de omgeving?

De tekening is beschikbaar gesteld en aan de commissiestukken gevoegd.


